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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het uitwijken van
Amsterdamse taxibandieten naar
Almere. (Ingezonden 23 juli 2009)

1
Kent u de berichten dat de
taxichauffeurs die recent in
Amsterdam ernstige overlast
veroorzaakten na het verscherpt
toezicht in Amsterdam nu zijn
uitgeweken naar Almere?1

2
Bent u het met mij eens dat een
verschuiving van het probleem van
overlast veroorzakende
taxichauffeurs geen oplossing mag
zijn?

3
Wilt u bevorderen dat de politie en de
Inspectie Verkeer en Waterstaat in
Almere ook in de avond en de
nachtelijke uren toezicht en controle
gaan uitoefenen op de bedreigde
taxistandplaatsen in Almere?
Zo neen, waarom niet?

4
Kunt u ook het gemeentebestuur van
Almere uit haar zomerslaap wekken,
opdat ook daar verantwoordelijkheid

voor het voorkomen van taxiterreur
in Almere wordt genomen?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/
4446880/__Taxiterreur_naar_Almere__
.html?p=27,1
http://www.almerevandaag.nl/nieuws/
almere/article4931602.ece/Overlast_
Amsterdamse_taxi
http://www.at5.nl/artikelen/20184/
taxi-s-wijken-uit-naar-almere
http://www.webregio.nl/almere/regionaal-
nieuws/artikel/222229/problemen-door-
amsterdamse-taxis-in-almere.aspx

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat (ontvangen 4 september
2009)

1
Ja.

2
Verschuiving van het probleem is
nooit een oplossing. Dit neemt niet
weg dat taxibedrijven en -chauffeurs
vrij zijn zelf te kiezen in welk gebied
zij hun diensten aanbieden.

3
Er is vanuit IVW (handhaving) een
goedwerkende verbinding met de
politie in Almere. Er worden, naast
eigen controles door de Inspectie en

de politie, ten minste twee maal per
maand taxicontroles gehouden met
elkaar. Op dit moment is er geen
aanleiding om, in lijn met
maatregelen die in Amsterdam zijn
genomen, het toezicht en de controle
te intensiveren.
De lokale autoriteiten en de Inspectie
blijven hier uiteraard alert op.

4
Ik ga er vanuit dat het
gemeentebestuur van Almere alert is
op alle (orde)problemen in de stad en
heb geen indicatie dat dit niet het
geval is.
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